
Overzicht
toezeggingen dd 30
april  2020
Nummering
T= Toezegging
M= Motie
S= Schriftelijke vraag
(30 dagen)

Datum
Indiening

Deadline Portefeuilehouder Omschrijving inhoud Evt. toelichting Afdeling/ team/
medewerker

Rood = Overschreden Groen =
Afgedaan

Vet = nieuw Link naar betreffende vergadering, besluitenlijst of stuk

19T05   M begrotingsraad 13-nov-18 Er moet een
nieuw moment
worden
ingepland

Huizinga, J Overkapping A16 en Ondertunneling spoor
Ingediend door ABZ
Verzoekt het college, roept het college op,
Om in het eerste kwartaal van 2019 met een plan van aanpak te komen hoe wij
deze in het raadsprogramma benoemde onderdelen gaan bewerkstelligen.
Waarmee uiteraard niet bedoelt wordt de uitvoering van, maar wanneer het
college wat gaat doen om met alle  verantwoordelijke overheden het gesprek
aan te gaan om te komen tot en de raad hierbij te betrekken danwel te
informeren.
De motie is unaniem aangenomen

Naast dat de A16 besproken zal worden zal de
wethouder de ook de spoorse aspecten toelichten
tijdens de orientatieavond.

Ruimtelijke Ontwikkeling

19T09   T Gemeenteraad 12-mrt-19 Burgemeester Stemmen met soundbox
Burgemeester Robert Strijk licht toe over de wijze waarop de leden van
stembureau getraind worden en zegt toe de pilot in Sliedrecht af te wachten
over het stemmen met de zogenaamde soundbox (een mal met audio
ondersteuning) zodat inwoners met een visuele beperking zelfstandig kunnen
stemmen.
Deadline: 1 oktober 2019

Beantwoord via brief aan de raad 2020-16083 op 30
april 2020

Gemeentewinkel

19T14        Kadernota 9-jul-19 1-jun-20 Jansen, T. Buurten/wijken
Wethouder Tycho Jansen: zegt toe op een vraag van het CDA, de raad voor de
kadernota 2021 een beeld te geven hoe het in z’n algemeenheid staat met de
wijken/buurten in Zwijndrecht? Dit omdat  er signalen zijn dat buurten achteruit
gaan.

ad 1 Stukken worden op het moment dat de griffie ze
ontvangt direct toegevoegd aan de stukkenlijst
ad2. Er is een wettelijk deadline van 15 april waarvoor
de Gren de stukken moeten aanbieden aan de raden

Maatschappelijke
Ontwikkeling

19T18     T Kadernota 9-jul-19 10 sept.2019
deadline wordt
1 februari 2020

Griffier Uitnodiging DSB
De griffier wordt gevraagd om namens de raad het DSB uit te nodigen voor een
gesprek. Gespreksonderwerp samenstelling bestuur Drechtstedenveband in de
toekomst tegen de achtergrond van een evenwichtige  (signatuur, religieus,
geslacht, professionele achtergrond), vertegenwoordiging in het  DSB.

Tegen de achtergrond van de benoeming van de nieuwe
DSB-secretaris wordt het maken van een afspraak naar
achteren geschoven.

19T21    M Kadernota 9 juli 209 wordt opnieuw
ingepland bij
het onderwerp
GVVP Q2 2020

Huizinga, J. Motie 3 Fiets 'm erin!
Ingediend door ABZ namens alle partijen
De raad verzoekt het college:
- Bij het op te stellen parkeerbeleidsplan ook aandacht te schenken aan het
parkeren van fietsen, binnen het beschikbaar gestelde budget.
- Het eerder door ABZ in de gemeenteraad gedane verzoek daarmee positief te
bevestigen dat dit opgenomen wordt in de uitwerking van het parkeer
beleidsplan.

Raad 11 februari2020: Huizinga J zegt toe dat wordt
betrokken bij het verkeers en vervoersplan
Zie ook brief aan de raad 2020-16004 parkeerbeleidsplan

Ruimtelijk Ontwikkeling   

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=d44a8c18-99cf-48b1-85c9-40375b7aff13&FoundIDs=
https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=zwijndrecht&id=100105483
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=23c6e20f-0ae7-4f19-b5f0-8650b9dfdbd0&FoundIDs=&year=2019
https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=zwijndrecht&id=100119201
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=01d7d53c-af7e-4b48-be60-655d3b4f05b6&FoundIDs=&year=2020


19T27       T carrousel 10-sep-19 Wordt Q4 2020 Huizinga, J. Grex Volgerlanden  
Wethouder Jos Huizinga zegt toe ten aanzien van de GREX Volgerlanden te
onderzoeken wat de mogelijkheden zijn ten aanzien van het doorberekenen van
de kosten van het warmtenet. Optie is alleen bij te dragen als hier voordeel uit
valt te halen voor Zwijndrecht.

Realisatie

19T29      T carrousel 10-sep-19 1-jun-20 Meij de,  R. “Een plek voor iedereen”
De wethouder zegt toe om als we zijn gestart met de uitvoering van het plan
“Een plek voor iedereen” de gemeenteraad per brief te informeren over:
- de wijze waarop vrijwilligers worden geschoold bij de vervulling van een rol in
de buurtcirkels en waakvlamfunctie;
- de manier waarop we de opbrengsten van deze aanpak zullen monitoren
(indicatoren en doelstellingen);
- hoe we in praktijk invulling geven aan de waakvlamfunctie;

Maatschappelijke
Ontwikkeling

19T30     T carrousel 10-sep-19 1-jul-20 Meij de, R. Onderwijsachterstandenbeleid
De wethouder zegt toe de gemeenteraad per brief te informeren over de
evaluatie van het onderwijsachterstandenbeleid 2016-2019. Deze evaluatie vindt
plaats na afronding van het kalenderjaar 2019 en de brief wordt derhalve voor
het zomerreces van 2020 worden aangeboden aan de raad.

Maatschappelijke
Ontwikkeling

19T31           T carrousel 15-okt-19 1-apr-21

Jansen, T.

Armoedebeleid 
Wethouder Tycho Jansen zegt toe begin 2021 met een evaluatie te komen van
het armoedebeleid

Maatschappelijke
Ontwikkeling

19T34   T Gemeenteraad 15-okt-19 1-1-2020  wordt
10 maart 2020
nieuwe datum
prikken?

Burgemeester Afspraak DSB bestuur 
Op een vraag van het CDA hoe het staat met de afspraak met de heer Heijkoop
blijkt dat een er een poging is gedaan om de afspraak te maken. De afspraak
staat gepland op 10 maart 2020 tijdens de Carrousel. De burgemeester en
griffier nemen het voortouw hiervoor

De afspraak met de heer Heijkoop staat gepland op 10
maart 2020 tijdens de Carrousel. De heer Heijkoop
heeft deze afspraak op het laatste moment afgezegd.
Tijdens het presidum van 31 maart is afgesproken dat
Evert Jan van de Mheen contact zoekt met Heijkoop

Gemeentesecretaris / Peltzer

19T35 M Gemeenteraad 12 nov.2019 1-3-2020 wordt
mei 2020

Dongen van,  J / H. van
der Loo

Jaarplan handhaving   
De raad verzoekt het college:
Om jaarlijks één of meerdere keren met de raad het gesprek aan te gaan
omtrent het maken van een jaarplan “Handhaving” en het volgen van de
gestelde doelen. Of we deze bereiken en/of aanpassingen nodig zijn.
(Het gaat over BOA's niet over RO handhaving )

                                                                                                           

Geachte leden van de Raad,

Op 24 februari heeft u schriftelijke vragen gesteld over
de inzet en inhuur van BOA's door de gemeente
Zwijndrecht. Op dit moment vraagt de Coronacrisis veel
van onze handhavers en onze medewerkers die bezig
zijn met de coördinatie van handhaving. Om deze reden
lukt het ons niet om de gestelde termijn van de
beantwoording van deze raadvragen na te komen. Wij
verwachten na de afschaling van de Corona
maatregelen uw schriftelijke vragen snel te
beantwoorden. Wij vragen hierbij tijdens deze
uitzonderlijke omstandigheden om uw begrip.

Met vriendelijke groet,

Barry Huzen

Barry Huzen

19T37 M Gemeenteraad 12 nov.2019 19-mei-20 Jansen, T. Evaluatie raadsprogramma
De raad roept het college op:
Eind april 2020 met een tussentijdse evaluatie te komen waarin een tussentijdse
verantwoording plaatsvindt van en het raadsprogramma en de extra middelen
die wij hiervoor beschikbaar hebben gesteld.

 Gemeentesecretaris / Peltzer

1941 M Gemeenteraad 12 nov. 2019 1-2-2020  wordt
1 juni 2020

Meij de, R. Loket Vraagwijzer
De raad roept het college op om op het gemeentehuis van Zwijndrecht een
loket te openen die bijv. bij de transitie van het sociaal domein e.e.a. zoals
door de gemeenten Amersfoort en Rotterdam zijn opgezet, mensen hulp biedt.
Dit loket moet laagdrempelig en toegankelijk zijn.

Maatschappelijke
Ontwikkeling

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=ca90e057-b2ea-40d8-a464-76394392089a&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=ca90e057-b2ea-40d8-a464-76394392089a&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=ca90e057-b2ea-40d8-a464-76394392089a&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=194db1cb-74ad-4bad-90f5-42ebf2ae102c&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=194db1cb-74ad-4bad-90f5-42ebf2ae102c&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=c140be83-d204-44ee-b149-00178eeefec9&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=c140be83-d204-44ee-b149-00178eeefec9&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=c140be83-d204-44ee-b149-00178eeefec9&FoundIDs=&year=2019


19T42 T Gemeenteraad 12-nov-19 1-nov-20 bij de
begroting 2021

Jansen, T. Rekenkamer 
Staat positief tegenover de quick scan van de rekenkamer en zegt toe de tips
over te nemen

Staf

19T44 T Gemeenteraad 12-nov-19 a. Nog te
bepalen

Dongen van, J. Aardgasvrije wijk Toezegging
a. De raad over op de hoogte te houden van de in te dienen aanvraag en het
besluit van het ministerie over de subsidie proeftuin aardgasvrije wijk.

Ruimtelijk Ontwikkeling

19T45 T Gemeenteraad 12-nov-19 Er moet een
nieuw moment
worden
ingepland

Huizinga, J. Overkapping A16 en ondertunneling van het spoor
Zegt toe een oriëntatieavond voor te bereiden over het lobby traject A16 en het
spoor

Mirjam Bode

19T48 T Carrousel 19-nov-19 1-3-2020           1
28 apr. 2020

Meij de, R. SOJ
Zegt toe een moment te organiseren waarbij dieper ingegaan wordt op hoe het
zit met de SOJ (onder meer toelichting op waar het geld nu naar toe gaat)

In navolging van de besloten oriëntatieavond op 3
februari - wordt in maart een avond met de raad
belegd over de lokale transformatie van het Sociaal
Domein waar de rol van de serviceorganisatie en de
financiële stromen onderdeel van zijn. Dit onderwerp
zal dan aan bod komen. Wordt nu 28 april

Maatschappelijke
Ontwikkeling

19T49 T Carrousel 19-nov-19 1-2-2020 wordt
15 mei 2020

Jansen, T. Tweede Bestuursrapportage 2019           
Zegt toe om een overzicht te genereren waarbij duidelijk wordt wie subsidies
niet benut hebben en wat er teruggestort moest worden.

Maatschappelijke
Ontwikkeling

19T50  T Carrousel 19-nov-19 1-mrt -20  ( In
jaarrekening)
wordt 26 mei
2020

Jansen, T. Tweede Bestuursrapportage 2019   
Zegt toe om in de jaarrekening terug te komen op het bestaan van een nieuwe
reserve: moet deze voort blijven bestaan? Inzake het generatiepact.

Staf / Hagenaars

19M51  Gemeenteraad 10-dec-19 wordt Q4 2020 Jansen T. Motie Duidelijke waardes
De raad verzoekt het college:
Bij stukken zoals de kadernota, begroting, Burap en dergelijke geen vage of
onduidelijke prognoses te vermelden. Hiervoor duidelijke waardes in aantallen
of procenten te vermelden.

19T52 Carrousel 10 dec. 2019 1-jan-22 Jansen T. Inkoop en aanbestedingsbeleid                                                                   Wethouder
Tycho Jansen zegt toe dat op het moment dat de nieuwe Europese regels
worden aangescherpt het college een rapportage aan de raad aanbiedt met
betrekking tot de stand van zaken en evaluatie van het inkoop – en
aanbestedingsbeleid.

20T01 Carrousel 11-feb-20 1-mei-20 Van Dongen J. Uitstrooien 
Wethouder Van Dongen zegt toe naar aanleiding van de behandeling van het
bestemmingsplan crematorium de vraag van het CDA over as uitstrooien in het
Develbos uit te zetten bij Staasbosbheer
Deadline toezegging: Vóór 1 mei 2020

.

20T03 Gemeenteraad 11-feb-20 1-mei-20 Huizinga J. Oversteekplaats Lindtsedijk
Wethouder Huizinga zegt toe op een vraag van het CDA over de oversteekplaats
bij Sine Derby (waarom is deze veranderd?) aan de Lindtsedijk in overleg te gaan
met de politie om de oversteekplaats herkenbaarder te maken.

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=c140be83-d204-44ee-b149-00178eeefec9&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=c140be83-d204-44ee-b149-00178eeefec9&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=c140be83-d204-44ee-b149-00178eeefec9&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=47d04817-990c-4980-befa-baac42e1bd44&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=47d04817-990c-4980-befa-baac42e1bd44&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=47d04817-990c-4980-befa-baac42e1bd44&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=e643c79a-7d67-4b70-a019-8c6ddd042415&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=7d0b31e4-ab62-403b-a97d-b9e3a97db6cd&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=1a24ff66-5074-4782-b75c-9a184ff0f87c&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=1a24ff66-5074-4782-b75c-9a184ff0f87c&FoundIDs=


20F03 Schriftelijke vraag 24-feb-20 24-3-2020 wordt
1 juni 2020

Dongen, J Handhaving, vraag CDA en ABZ 
1.    Kunt u duiden waar het verschil in de kosten per FTE handhaver/boa tussen
Zwijndrecht en de andere gemeenten liggen?
2.    En zo ja, kunt u nader toelichten waardoor dit verschil is ontstaan.
3.    Kunt u duiden wat er met de inkomsten voor het opgelegde boetbedrag
gebeurt.
4.   Indien dit bij de gemeente belandt hoeveel is dit dan op jaar basis.
5.   Brief 2019-15865
       -        In de presentatie staat dat de “totale inzet voor de BOA’s vanuit Afval
(39%), Parkeren (23%), Honden (18%) en Drank en Horeca (20%) gefinancierd
wordt.”
                 Dan zou de conclusie kunnen zijn dat handhaving kosten neutraal is.
Klopt dat?
                 Zo nee, welk deel van de €225.000 wordt gedekt door boetes etc.?
6.   Kunt u aangeven hoeveel fout geparkeerde/wees fietsen de gemeente/boa
in 2019 rondom het station heeft verwijdert.
1.    Kunt u duiden waar het verschil in de kosten per FTE handhaver/boa tussen
Zwijndrecht en de andere gemeenten liggen?
2.    En zo ja, kunt u nader toelichten waardoor dit verschil is ontstaan.
3.    Kunt u duiden wat er met de inkomsten voor het opgelegde boetbedrag
gebeurt.
4.   Indien dit bij de gemeente belandt hoeveel is dit dan op jaar basis.
5.   Brief 2019-15865
       -        In de presentatie staat dat de “totale inzet voor de BOA’s vanuit Afval
(39%), Parkeren (23%), Honden (18%) en Drank en Horeca (20%) gefinancierd
wordt.”
                 Dan zou de conclusie kunnen zijn dat handhaving kosten neutraal is.
Klopt dat?
                 Zo nee, welk deel van de €225.000 wordt gedekt door boetes etc.?
6.   Kunt u aangeven hoeveel fout geparkeerde/wees fietsen de gemeente/boa
in 2019 rondom het station heeft verwijdert.

Geachte leden van de Raad,

Op 24 februari heeft u schriftelijke vragen gesteld over
de inzet en inhuur van BOA's door de gemeente
Zwijndrecht. Op dit moment vraagt de Coronacrisis veel
van onze handhavers en onze medewerkers die bezig
zijn met de coördinatie van handhaving. Om deze reden
lukt het ons niet om de gestelde termijn van de
beantwoording van deze raadvragen na te komen. Wij
verwachten na de afschaling van de Corona
maatregelen uw schriftelijke vragen snel te
beantwoorden. Wij vragen hierbij tijdens deze
uitzonderlijke omstandigheden om uw begrip.

Met vriendelijke groet,

Barry Huzen

Geachte leden van de Raad,

Op 24 februari heeft u schriftelijke vragen gesteld over
de inzet en inhuur van BOA's door de gemeente
Zwijndrecht. Op dit moment vraagt de Coronacrisis veel
van onze handhavers en onze medewerkers die bezig
zijn met de coördinatie van handhaving. Om deze reden
lukt het ons niet om de gestelde termijn van de
beantwoording van deze raadvragen na te komen. Wij
verwachten na de afschaling van de Corona
maatregelen uw schriftelijke vragen snel te
beantwoorden. Wij vragen hierbij tijdens deze
uitzonderlijke omstandigheden om uw begrip.

Met vriendelijke groet,

Barry Huzen

Realisatie, B. Huzen/ M. van
de Merwe

20F04 Schriftelijke vraag 26-feb-20 26-3-2020
wordt 1 juni
2020

Meij, de, R. Jongerenparticipatie ingediend door D66 en ABZ                                           1. Kunt
u ons toelichten waarom het onderzoek (waartoe wij in de motie hebben
opgeroepen) naar de wijze waarop jongeren betrokken willen worden niet is
uitgevoerd? U verwijst in uw antwoord naar een lokaal onderzoek uit 2016
waarbij de behoefte van jongeren m.b.t. Een jongeren platform in kaart zijn
gebracht. De jongeren die daarin hebben geparticipeerd zijn echter inmiddels
volwassen.                                                  2. Kunt u ons aangeven hoe jongeren op
dit moment betrokken worden bij de totstandkoming, uitwerking en evaluatie
van beleid? (Uitgezonderd op de input voor het lokaalplan jeugd en sociaal
domein.) De vlogs van jongeren m.b.t. Ideeën voor Zwijndrecht waarnaar u
verwijst, dateren uit 2016 - 2017.

Maatschappelijke
ontwikkeling

20T05  M Gemeenteraad 10-mrt-20 1-nov-20 Loo van der  H. Motie BOA’s
Ingediend door ABZ en D66
Roept het college op,
• Te onderzoeken wat de eenmalige kosten (investeringen) en structurele kosten
per BOA zijn als de gemeente Zwijndrecht de aanstelling van BOA’s in eigen
beheer gaat nemen in plaats van via inhuur bij Handhaving Dordrecht;
• Hierover de raad te rapporteren vóór 1 november 2020 (de behandeling van
de Begroting 2021).

   18-mrt-20 14-4-2020
deels
mondeling
beantwoord
vóór 1 juni
2020  update

Jansen, T Schriftelijke vraag ondernemers
1.       Op wat voor manier(en) wil het college onze ondernemers, zeker die in de
horeca,       steunen om de corona - crisis  te overleven?
2.       Kunt u kijken of uitstel  of  gedeeltelijke kwijtschelding van de OZB voor
ondernemers mogelijk is?
3.       Kunt u bij andere overheidspartijen, zoals het waterschap, aandringen om
de lasten van de ondernemers (tijdelijk) te verlagen?
Schriftelijke vraag ondernemers
1.       Op wat voor manier(en) wil het college onze ondernemers, zeker die in de
horeca,       steunen om de corona - crisis  te overleven?
2.       Kunt u kijken of uitstel  of  gedeeltelijke kwijtschelding van de OZB voor
ondernemers mogelijk is?
3.       Kunt u bij andere overheidspartijen, zoals het waterschap, aandringen om
de lasten van de ondernemers (tijdelijk) te verlagen?
1.       Op wat voor manier(en) wil het college onze ondernemers, zeker die in de
horeca,       steunen om de corona - crisis  te overleven?
2.       Kunt u kijken of uitstel  of  gedeeltelijke kwijtschelding van de OZB voor
ondernemers mogelijk is?
3.       Kunt u bij andere overheidspartijen, zoals het waterschap, aandringen om
de lasten van de ondernemers (tijdelijk) te verlagen?
1.       Op wat voor manier(en) wil het college onze ondernemers, zeker die in de
horeca,       steunen om de corona - crisis  te overleven?
2.       Kunt u kijken of uitstel  of  gedeeltelijke kwijtschelding van de OZB voor
ondernemers mogelijk is?
3.       Kunt u bij andere overheidspartijen, zoals het waterschap, aandringen om
de lasten van de ondernemers (tijdelijk) te verlagen?
Vraag inzake ondernemers 1.       Op wat voor manier(en) wil het college onze
ondernemers,  zeker  die  in  de  horeca,        steunen  om  de  corona  -  crisis   te
overleven?
2.       Kunt u kijken of uitstel  of  gedeeltelijke kwijtschelding van de OZB voor
ondernemers mogelijk is?
3.       Kunt u bij andere overheidspartijen, zoals het waterschap, aandringen om
de lasten van de ondernemers (tijdelijk) te verlagen?

 deels mondeling beantwoord vóór 1 juni 2020  update

20T06 Gemeenteraad 28-apr-20 1-jul-20 Jansen T. Vergroten van terrassen                                                                               Wethouder
Tycho Jansen zegt toe op een vraag van het CDA of er medewerking verleend
kan worden aan het vergroten van terrassen, in gesprek met te gaan met de
horeca   om  de  mogelijkheden   voor   openstelling   te   verkennen  wanneer   de
beperkingen in de komende periode worden versoepeld.  Daarbij  wordt ook
bezien   of   meer   ruimte   voor   de   terrassen   mogelijk   zijn   en   of   daarvoor
verkeersmaatregelen noodzakelijk zijn. De raad wordt daar via de gebruikelijke
updates over geïnformeerd.

20T07 Gemeenteraad 28-apr-20 1-jul-20 Jansen T. Kwijtschelding precariorechten
Wethouder Tycho Jansen zegt toe op een vraag van het CDA over de vragen
vanuit de horeca over kwijtschelding van precariorechten voor terrassen dat
dit  wordt meegenomen in het reeds toegezegde hulpplan dat het college aan
de gemeenteraad zal presenteren.

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=8491bce2-f486-4a94-90a1-5c32dc18644a&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=8491bce2-f486-4a94-90a1-5c32dc18644a&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=65ad4a55-6c17-442b-946d-1b9ce8b2afbe&FoundIDs=&year=2020


20F08Scriftelijke vraag 29-apr-20 28-mei-20 Schriftelijke vragen van D66 over de ingekomen brief van d.d. 7 maart 2020
inzake nachtvissen aan de Willy Sluiterweg in Zwijndrecht
De fractie verzoekt de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden
Wij hebben de lijst van Nederlandse viswateren geraadpleegd om te zien of
daar mag worden genachtvist. Dit blijkt te mogen volgens de lijst van
Nederlandse viswateren.
1. Zijn er eerder meldingen binnen gekomen omtrent overlast door nachtvissen
op deze locatie?
2. Er zou eind februari een voorval zijn geweest op de Willy Sluiterweg, was u
hiervan op de hoogte?
3. Zijn er acties ondernomen om de overlast te verminderen? Zo ja, welke?
4. Kunnen er maatregelen genomen worden om de overlast te verminderen?
Zo ja, welke?
5. Zijn er eerder meldingen binnen gekomen omtrent overlast door nachtvissen
op andere locaties?


